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Zoals de vakman zijn gereedschap kiest, zo kiest een

vastgoedbeheerder zijn vakmensen. Want onderhoud

door de vakman heeft hoge kwaliteit en daardoor 

een lage frequentie. Waardoor ook de kosten lager zijn.

SW geeft u dat graag zwart op wit.

Of in een andere kleurencombinatie!

G a n g b o o r d  3 9 ,  9 2 0 6  B J   D r a c h t e n ,  Te l e f o o n :  ( 0 5 1 2 )  5 4  9 6  0 0

M e e s t e r s  i n  t o t a a l  o n d e r h o u d

Renovatie

Onderhoud

Nieuwbouw

Ambachtelijk werk

Planmatig onderhoud
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Voorwoord

Beste mensen van de ChristenUnie,

De opmaat naar de volgende verkiezingen is echt begonnen. Over anderhalf 
jaar zijn er alweer raadsverkiezingen. Voor politieke partijen de periode om 
je te profileren, te laten zien wat je de afgelopen periode hebt gedaan, en de 
volgende jaren zult proberen te bereiken. Mooie beloftes, afgewisseld met 
realistische doelstellingen. Een periode van veel debatteren, campagne voeren 
en veel luisteren naar de mede-inwoners van de stad. Ons promotieteam zoekt 
nog altijd mensen om ons te komen versterken. Het is een hele drukke periode, 
maar met onvergetelijke ervaringen. Dus meld je aan bij ons promotieteam!

Het politieke seizoen is begonnen. De fractie van de ChristenUnie heeft tij-
dens de zomerperiode niet stilgezeten. Regelmatig viel er over ons wel iets 
te lezen in de diverse lokale media. Wij vonden iets van de N361, wij vinden 
iets van de ideeën van FC Groningen om aan een nieuw stadion te denken, 
we willen de verloedering van woonboten in de diepenring aanpakken en ons 
initiatiefvoorstel over de tippelzone werd afgeschoten. Blijkbaar neemt het zit-
tende College alle verantwoordelijkheid op zich over de wantoestanden aan de 
Bornholmstraat. Ik vind het nogal wat.

Nieuwe ideeën en plannen, een gedeeltelijk nieuw bestuur, een nieuwe voor-
zitter en straks een nieuwe kandidatenlijst. Ik heb er zin in! Veel leesplezier 
toegewenst.

Met vriendelijke groet namens de redactie,

Sander Huisman   

PS: vergeet niet te stemmen op de poll op onze website voor een nieuwe 
naam voor dit blad!  
Het adres is: http://groningen.christenunie.nl
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Van het bestuur

Salaris

Even op internet met `Goochel’ zoeken op de ‘Balkenende norm’ levert 87.200 
hits op. Het mag duidelijk zijn dat niet alleen op internet maar in alle media de 
riante salarissen van diverse bestuurders onderwerp van gesprek is.  Je kunt je 
afvragen of we daar het publieke debat nu aan moeten wijden, laat staan een 
norm voor af moet spreken. Wie niet werkt zal niet eten en wie hard werkt mag 
daarvoor naar redelijkheid worden beloond.  Voor wie zich afvragen wat een 
wethouder/raadslid bij ons in de stad Groningen ontvangt? Even op internet 
zoeken en je weet het.

Zout was in vroegere tijden een schaars goed.
In het oude Rome werd daarom bijvoorbeeld een deel van het loon van de 
soldaten uitbetaald in zout. Vandaar het woord salaris dat van het Latijnse sal 
(zout) is afgeleid.

Als christenen zijn wij geroepen om ‘het zout der aarde te zijn’ om zo een 
getuige te zijn van ons geloof in woord en daad.  Als ChristenUnie in de stad 
willen we dat zijn en mogen we daar handen en voeten aan geven. Hierover 
kunt u lezen in dit blad. Ik wens u veel leesplezier.  En denk bij een discussie 
over salaris of bij het ontvangen van het salarisstrookje eens aan de vraag: 
“waar kan ik een zoutend zout en een lichtend licht zijn?”

Namens het bestuur,
Peter van der Wal
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Uit de fractie september 2008  

Van de fractie
Aan het eind van de vakantie hebben we afscheid genomen van Marlies 
Souman. Het werk voor de fractie vond ze erg leuk, maar de hoeveelheid tijd 
die erin ging zitten was toch behoorlijk meer dan ingeschat. We hebben haar 
bijdragen zeer gewaardeerd en vinden het jammer dat we afscheid hebben 
moeten nemen. Marlies, vanaf deze kant: nogmaals bedankt! In de zomerva-
kantie overleed redelijk plotseling ons statenlid Jan Hilverts op de leeftijd van 
49 jaar. Als sociaal gezicht van de Statenfractie zal hij zeer gemist worden. We 
wensen zijn dochters veel sterkte en Gods nabijheid toe om met dit verlies te 
leren leven. Gelukkig heeft de eerste opvolger Iety van der Sluis bewilligd in de 
opvolging, want daarna volgen twee leden van onze (steun)fractie op de lijst. 
Daar hoeven we ons gelukkig voorlopig geen zorgen over te maken. We wen-
sen de vernieuwde Statenfractie Gods zegen op hun werk.

Werkbezoek Milieudienst
Als fractie hebben wij inmiddels de goede gewoonte om op werkbezoek 
te gaan bij gemeentelijke diensten. Nadat we inmiddels bij RO/EZ, OCSW, 
SOZAWE zijn geweest, hebben we op 25 augustus een bezoek afgelegd bij de 
Milieudienst. 

        

                                     

Bijzondere uitnodigingen
Als gemeenteraadslid krijg je ook wel eens bijzondere uitnodigingen en dan kom 
je op plaatsen waar je anders niet zo snel komt. Door de Introductiecommissie 
van de Studentenvereniging voor Internationale Betrekkingen (SIB) werd Inge 
namens de CU uitgenodigd voor een ‘Diner and Debate’. Het was erg leuk om 
zo even bij een aantal studenten aan tafel te kunnen schuiven, gezamenlijk te 
eten en natuurlijk te praten over politieke zaken.
Een andere uitnodiging was die van wethouder Visscher om na de raad van 26 



augustus nog mee te gaan om poffertjes te eten op de kermis; naar het schijnt 
een oude traditie die zij weer in het leven heeft geroepen. Wij werden daarbij 
als fractie uitgedaagd om plaats te nemen in de hoge zweefmolen; deze uitda-
ging hebben wij niet afgeslagen zodat wij na afloop konden stellen dat wij nog 
nooit zo’n goede blik op de stad hadden gehad als boven in de zweefmolen; 
we konden zelfs op het dak van het stadhuis neerkijken….
                                                     

 
 
Wijkbezoek Corpus den Hoorn/Hoornse Wijken/Piccardthof
Met veel genoegen kijkt de fractie terug op het wijkbezoek van jl. 4 septem-
ber.
Alle inwoners van dit gedeelte van de stad zijn door middel van een huis-aan-
huis flyer gewezen op ons aanstaande bezoek en konden via de mail actuele 
zaken doorgeven aan de fractie of ons terplekke opzoeken.
Voor de eerste keer heeft onze fractie gekozen voor het opzetten van een 
partytent (in plaats van een ruimte reserveren in het buurthuis); het vernieuwde 
Overwinningsplein heeft daarbij de primeur van de CU-partytent!

                        

                           

Meten is weten (onderzoek Rekenkamercommissie naar het 
gemeentelijk parkeerbeleid)
De rekenkamercommissie concludeert dat parkeren een dynamisch beleidson-
derwerp is, waarbij het voor de raad van belang is de ontwikkelingen te volgen 
en indien nodig te kunnen bijsturen. Zij zegt in haar rapport dat het beleid van 
de afgelopen jaren erg gericht was op het realiseren van projecten, zonder dat 
er naar de effecten werd gekeken. Ook zijn er geen structurele gegevens ver-
zameld over het parkeer- en betaalgedrag van de gebruikers.
Dat bracht onze fractie op het idee om een niet-wetenschappelijke steek-
proef te houden; uitgevoerd door onze steunfractie. De vraag was hoe vaak je 
GRATIS – OP STRAAT – MET EEN AUTO – kunt parkeren in de binnenstad. Het 
antwoord hierop was 10 x! Natuurlijk horen wij onmiddellijk mensen denken, ja 
toen ik dat deed, had ik wel een bon...... Het ging onze fractie er namelijk om 
dat deze steekproef ons meteen in het hart van het rapport METEN is WETEN 
zou brengen; een overigens, naar de mening van onze fractie, uitstekend rap-
port. Ondanks het feit dat de parkeergarages behoorlijk bijdragen aan het 
geheel van de opbrengsten weten we op dit moment niet óf en hoeveel het 
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straatparkeren meer kan bijdragen dan nu aan de totaalopbrengst. Als onze 
steekproef klopt, dan valt er nog heel veel winst te halen door direct te betalen 
bij het parkeren of bij het bekeuren als je niet betaald hebt. Onze fractie wil dat 
graag doen op basis van feiten en dus gaan meten! We hebben ons voor het 
overige geschaard achter de aanbevelingen van de rekenkamercommissie; dit 
onderwerp wordt dan ook binnenkort nader behandeld in de raad.
                                               

Ook hebben we samen met het CDA een motie ingediend om het college in 
de toekomst te pressen alle informatie die voorhanden is aan onderzoekers ter 
beschikking te stellen. Dat zou vanzelfsprekend moeten zijn, maar zowel bij dit 
onderzoek als het onderzoek naar CiBoGa bleek naderhand dat het college 
niet alle gegevens ter beschikking had gesteld. Alleen de SP en GroenLinks 
waren hier tegen. Best vreemd eigenlijk. 

De Voorjaarsnota
In de maand juni werd de Voorjaarsnota (VJN) behandeld. De raad spreekt dan 
over de hoofdthema’s waar het college zich bij het maken van de begroting 
(november) op zou moeten richten. Onze fractie heeft aandacht gevraagd en 
gekregen voor de volgende onderwerpen:
-  eenzaamheid onder oudere inwoners van de stad, het percentage ouderen 

dat zich eenzaam voelt neemt hand over hand toe
-  het voorkomen van de armoedeval voor mensen met een baan maar met 

een laag inkomen. Vaak komen ze niet in aanmerking voor subsidies en 
kwijtschelding en komen daardoor gemakkelijk financieel in de problemen

-  extra zorg voor tippelaarsters, met name proberen hen uit de prostitutie te 
krijgen en naar een regelmatig leven helpen

-  geef wijken een wijkbudget waar werkelijk keuzes mee kunnen worden 
gemaakt

-  herstel het Stadspark in oude glorie met de nodige eigentijdse aanpassin-
gen

-  geef de kleine ondernemer weer meer kansen en zorg mede daarmee voor 
het opvullen van lege winkelpanden

In november wordt de begroting behandeld en zullen we zien hoe het college 
aan onze wensen tegemoetgekomen is.
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Rolf SMIT, het adres als u vragen heeft over het beheer van uw ICT-park.
Daarnaast kunt u bij ons terecht als u een projectleider zoekt voor de 
invoering van een nieuw systeem of een nieuwe applicatie.
Wij werken niet alleen voor de grote bedrijven, maar ook ondernemers uit
het MKB kloppen bij ons aan. 

Rolf SMIT: Service Management & Information Technology

Jensemaheerd 92 
9736 CG Groningen

Telefoon: 050 – 5493388
Fax: 084 – 2243243
Mobiel: 06 – 14881190
e-mail: info@rolfsmit.nl
www: www.rolfsmit.nl

Tenslotte
Voor vragen en/of opmerkingen zijn wij als altijd bereikbaar via tel. 050 – 
3130744, via de mail christenunie@raad.groningen.nl of via onze website: 
www.groningen.christenunie.nl 

Namens de hele fractie,

David de Jong en Inge Jongman – Mollema
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18 november 2008 ledenvergadering

Wanneer?

Dinsdag 18 november 2008

20.00 uur – 22.00 uur

Op D.V. 18 november vindt de eerstvolgende

ledenvergadering plaats. Die zal deze keer anders zijn dan

anders. We zijn namelijk te gast in het stadhuis.

Komt 
alle

n!!

We beginnen de avond met

het officiële gedeelte, welke

zal worden gehouden in de

oude raadzaal.

Hierna zal er een rondleiding

worden gegeven. Een

prachtige gelegenheid om een

kijkje te nemen in de raadzaal,

de trouwzaal, de fractiekamer,

de commissiezaal, de

werkkamer van een wethouder

en misschien wel die van de

burgemeester.

Meer informatie?

http://groningen.christenunie.nl
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Werkbezoek aan de milieudienst

Sinds twee jaar heeft de (steun)fractie de gewoonte om met regelmaat een 
bezoek te brengen aan gemeentelijke diensten om zich op de hoogte te stel-
len van de gang van zaken op de diensten en een antwoord te krijgen op 
eventuele vragen die we hebben. We zijn begonnen bij de dienst RO/EZ, 
vervolgens SoZaWe, daarna OCSW en op 25 augustus jl. was de Milieudienst 
(MD) aan de beurt. Deels op de fiets en deels met de auto gingen we er naar 
toe. Het weer liet wat te wensen over, maar hoewel de dienst gelegen is aan 
de Duinkerkenstraat, helemaal aan de oostkant van de stad, bleek het per fiets 
toch eigenlijk niet meer dan een kwartier van de Grote Markt. We waren er 
met zeven personen en werden ontvangen door de directeur, mw. Kortbeek en 
enkele van haar medewerkers. Ze lieten ons eerst aan de hand van een kort 
filmpje zien wat de Milieudienst allemaal doet. Meest zichtbaar is natuurlijk het 
ophalen van ons huisvuil en het legen van de GFT-containers. Daarnaast wordt 
oud papier, glas en kleding ingezameld. De milieudienst doet voor meerdere 
gemeenten in de provincie ook de afvalinzameling en daarnaast is er een 
commerciële poot die voor ondernemers werkt. Daarnaast zorgt de MD voor 
het straatvegen en onkruid borstelen. In de stad zijn op een aantal plaatsen 
wijkposten van waaruit gewerkt wordt. Ook zorgt de MD voor de verwijdering 
van weesfietsen: fietsen die door hun uiterlijk klaarblijkelijk niet meer gebruikt 
worden en wel het straatbeeld vervuilen. Ook gaat deze dienst over de ver-
lening van vele vergunningen. Te denken valt aan de vergunningen voor het 
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Dealer van: 
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milieu, maar ook voor evenementen. Na de presentatie en de gelegenheid tot 
het stellen van vragen zijn we het gebouw en de voertuigen gaan bekijken. De 
dienst heeft een grote garage/werkplaats waar de auto’s van alle gemeente-
lijke diensten worden onderhouden. Ook is er een tankstation waar naast de 
normale benzine en diesel ook allerlei milieuvriendelijke brandstoffen kunnen 
worden getankt, zoals aardgas (eerste in het Noorden) en biologische brand-
stoffen. Op het terrein bevindt zich ook de opslag van strooizout. Wanneer 
er gladheid wordt verwacht, wordt er door de medewerkers bij nacht en ontij 
gewerkt aan het begaanbaar houden van met name de doorgaande wegen. In 
de garage stond ook het eerste bedrijfsautootje dat helemaal op elektriciteit 
loopt. De woensdag na ons bezoek werd deze officieel in gebruik genomen 
door wethouder Visscher. Aan het eind van het bezoek werden we getrakteerd 
op een hapje en drankje, waarna we rond 18.15 uur teruggingen naar de Grote 
Markt. De fietsers bleken er eerder te zijn dan de automobilisten. Onze fractie-
vergadering hielden we tijdens een etentje in een gelegenheid aan de Vismarkt. 
Het was weer een leerzame dag.
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Waterschapsverkiezingen
 
Van 13 tot en met 25 november 2008 vinden in het hele land Waterschaps-
verkiezingen plaats. Waterschapsverkiezingen ‘nieuwe stijl’. Voorheen kon 
iemand zich op persoonlijke titel kandidaat stellen voor een plekje in het 
algemeen bestuur van het Waterschap (dat is de ‘gemeenteraad’ van het 
Waterschap). Met ingang van de komende verkiezingen verdwijnt dit personen-
stelsel en krijgen we een lijstenstelsel, net als bij andere verkiezingen.

Waterschappen, wat zijn dat?
Het rijk, de provincies en gemeenten zijn bekende overheidsinstanties waarvan veel 
mensen wel weten wat ze ongeveer doen. Het waterschap, de oudste democrati-
sche bestuursvorm van Nederland, is minder bekend. En dat is niet terecht, want 
waterschappen voeren taken uit die onmisbaar zijn om ons land leefbaar te houden!  
 
De waterschappen zijn verantwoordelijk voor het waterbeheer in Nederland. 
Zij zorgen ervoor dat we onze voeten droog houden en dat we veilig achter 
de dijk kunnen wonen. De waterschappen reinigen ook het afvalwater en 
zorgen voor schoon oppervlaktewater. Bij de waterschappen werken ruim 
10.000 mensen. Het werk van de waterschappen gaat tegenwoordig verder 
dan het aanleggen van dijken en het bouwen van gemalen. De activiteiten 
van waterschappen hebben steeds meer raakvlakken met ruimtelijke orde-
ning, natuur-en milieubeheer, recreatie e.d. Waterschappen staan voor de 
taak de verschillende, soms tegenstrijdige, belangen binnen het waterbe-
heer zo goed mogelijk op elkaar af te stemmen. Zij doen dat samen met het 
Rijk, de provincies, de gemeenten en verschillende belangenorganisaties.  
 
De organisatie van een waterschap is te verdelen in een algemeen bestuur en 
een dagelijks bestuur. Het algemeen bestuur van het waterschap is te verge-
lijken met de gemeenteraad. Het dagelijks bestuur van een waterschap is te 
vergelijken met het college van burgemeester en wethouders. 
 
Algemeen en dagelijks bestuur 
De leden van het algemeen bestuur worden voor vier jaar gekozen. Alleen 
leden van (politieke) verenigingen kunnen zich kandidaat stellen. Het aantal 
leden van het algemeen bestuur wordt in 2008 teruggebracht van 45 naar 
30.Tegelijk blijven de boeren en ondernemingen hun eigen bestuurders in het 
waterschap houden. De leden van het algemeen bestuur komen 4 tot 5 keer 
per jaar bij elkaar om te vergaderen en houden zich bezig met de hoofdlijnen 
van het beleid van het waterschap, zoals bijvoorbeeld de jaarlijkse begroting, 
investeringen, vaststellen van verordeningen en beslissingen over de uitvoe-
ring van nieuwe projecten. Uit het algemeen bestuur wordt door de leden het 
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dagelijks bestuur van het waterschap gekozen. De voorzitter van het dagelijks 
bestuur is de dijkgraaf. Deze wordt net als een burgemeester benoemd door 
de Kroon. 
 
Stemmen via internet 
In 2008 kunnen burgers hun stem niet alleen per post maar ook via internet 
uitbrengen. Op die manier probeert de waterschappen steeds meer gebruik 
te maken van de gewoonten en voorkeuren van de kiezers en de opkomst te 
vergroten. Bij de waterschapsverkiezingen wordt niet meer zoals vorige verkie-
zingen op personen maar op lijsten gestemd.

Water. Goed voor elkaar!
De ChristenUnie in de waterschappen Noorderzijlvest en Hunze en Aa’s zal met 
een eigen lijst aan de verkiezingen meedoen. De partij heeft immers de ambitie 
om op alle politieke niveaus zo krachtig mogelijk actief te zijn, om zo vanuit 
ons herkenbare, christelijk-sociale gedachtegoed, invloed uit te oefenen op de 
samenleving. Daar komt bij dat het waterschap uitdagende publieke thema’s 
spelen. Denk aan waterveiligheid (waterkeringen), aan waterkwaliteit en aan de 
balans tussen recreatieve, agrarische en economische functies van het water. 
De ChristenUnie heeft de overtuiging dat ze richtinggevende ideeën heeft voor 
deze uitdagingen, welke op hoofdlijnen zijn verwoord in het model verkiezings-
programma: Water. Goed voor elkaar!

Voorbereiding vanuit de provincie
De voorbereidingen voor de verkiezingen worden vanuit de ChristenUnie 
getroffen door de Provinciale Unie. De Provinciale Unie is verantwoordelijk voor 
de organisatie van en kandidaatstelling voor de verkiezingen.
Meer informatie over de waterschappen en de waterschapsverkie-
zingen kunt u vinden op de website van de Unie van Waterschappen, 
http://www.uvw.nl.
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Wijkbezoek Groningen – Zuid
Sinds enkele jaren bezoekt de (steun)fractie van de ChristenUnie ongeveer 
twee keer per jaar een deel van de stad. We waren al op bezoek in Lewenborg, 
Selwerd/Paddepoel/Tuinwijk en Hoogkerk. Op donderdag 4 september was 
Groningen-Zuid aan de beurt. Voordat we op bezoek gaan zorgen we ervoor 
dat alle inwoners een folder krijgen waarop ons bezoek staat aangekondigd. 
Deze wordt ongeveer twee weken voor het bezoek huis-aan-huis bezorgd. 
Deze keer ging het om de wijken Corpus den Hoorn, de Hoornse wijken en 
Piccardthof. Mensen kunnen langskomen bij de fractie of ze kunnen ons vra-
gen om langs te komen. We kregen deze keer slechts twee reacties voordat 
we op bezoek gingen en voorzichtig concluderen we dan maar dat het goed 
toeven is in deze wijken. Op donderdagmiddag zouden we een partytent 
opzetten op het Overwinningsplein. Het geheel vernieuwde plein met winkel-
centrum leek ons een uitstekende uitvalsbasis. Dat was het ook, ware het niet 
dat het behoorlijk waaide en de partytent (waar we netjes een vergunning voor 
hadden gekregen) al heel snel liever als vlieger fungeerde. We hebben hem 
maar snel weer opgeborgen, want op ongelukken zaten we niet te wachten. 
We waren met 5 fractieleden aanwezig: Inge Jongman, Wim Huisman, Sander 
Huisman, Jasper van der Horst en David de Jong. De meegebrachte vlaggen 
werden aan de auto gebonden en de partytafel met frisdrank en borrelnoten 
stond uitnodigend klaar. We spraken mensen aan en gaven hen pennen, kof-
fiepads en pepermunt. Daarnaast knoopten we een gesprek aan over hoe men 
het wonen in deze wijken beviel. De meeste reacties waren positief. Hoewel 
er altijd wel kleine zaken zijn die beter kunnen, lijkt het erop dat de meeste 
problemen te maken hebben met verkeer en infrastructuur. Dat zagen we 
voor onze neus gebeuren. De Brailleweg is afgesloten en het verkeer op het 
Overwinningsplein was bijzonder druk. Om 16.00 uur gingen David en Sander 
op de fiets de wijken door (David had een geleend exemplaar van fietsen-
specialist Steenbergen geleend, omdat hij alles met de auto had vervoerd). 
We startten op de Galenuslaan en gingen via het Hoornse Meer (met de Wall 
House van Hedjuk aan de Lutulistraat), de Veenweg (waar we een gemelde 
problematische verkeerssituatie bekeken), het Hoornse Park en de bedrijven 
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en het Martiniziekenhuis aldaar, naar de wijk Piccardthof. Vervolgens gingen 
we over de Ter Borchlaan om in de gemeente Tynaarlo te belanden, die daar in 
rap tempo een sub-urbane woonwijk uit de grond aan het stampen is. We gin-
gen verder naar het volkstuincomplex Bruilweering en Piccardthof, dat aan de 
achterzijde aanligt tegen de gelijknamige waterplas. We eindigden het tochtje 
in Corpus den Hoorn waar we de vruchten van de wijkvernieuwing konden 
aanschouwen. Wat wordt het daar mooi. Alleen jammer dat de zogenaamde 
winkelstrip er nog als getuige staat van de slechtere tijden. We hopen dat met 
deze ingreep dit deel van de stad weer vele jaren meekan. Om 5 uur waren 
we terug en gingen Jasper en Inge een deel van deze route bekijken. Om ruim 
18.00 uur borgen we alles weer op en gingen we tevreden weer naar huis. We 
besloten om in het voorjaar van 2009 een vergelijkbaar bezoek te brengen aan 
de Vogelaarwijken: de Hoogte en de Korrewegwijk. We zien er naar uit.
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Naamgeving CU-infobulletin  
Beste lezer,

Zoals reeds in het vorige nummer aangekondigd, komen we terug op onze 
oproep voor een nieuwe naam voor ons CU-infobulletin. Hoewel in het begin 
het aantal reacties te wensen overliet, zijn zo vlak voor de deadline van dit 
bulletin toch nog een aantal zeer bruikbare suggesties binnengekomen. Nu is 
het zaak om uit deze suggesties een bruikbare naam te kiezen welke het beste 

aansluit blij ons blad. We hebben er voor gekozen u te 
betrekken in het kiezen van de uiteindelijke naam, u 
kunt namelijk stemmen op de naam die u het meeste 
aanspreekt. In tegenstelling tot de komende gemeen-
teraadsverkiezingen kunt u hiervoor wel gebruik maken 
van een stemcomputer, namelijk uw eigen computer. 
U kunt uw keuze kenbaar maken door te gaan naar de 
volgende website: http://groningen.christenunie.nl 
alwaar u kunt kiezen uit de volgende namen:

· Connect2U
· Contact2U
· CU@thenews
· Cursief
· CU-letter
· Nieuwsbrief CU

We verzoeken u uw keuze uiterlijk kenbaar te maken voor 20 november a.s. Het 
volgende bulletin zal dan verschijnen met de door uw gekozen naam.
Alvast hartelijk dank voor uw medewerking.
Namens de redactie,

Jan Jaap Bulthuis
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Overwinningsplein 119
9728GS Groningen
050-5261121
www.steenbergenfietsen.nl



 

Dat loopt geweldig!

Verl. Hereweg 34, 
9722 AD, Groningen-zuid

wij zijn er voor u op:
dinsdag t/m vrijdag 9-18 uur
zaterdag                  9-17 uur

op zondag, maandag en 
feestdagen gesloten
geen koopavonden

www.oudman.nl

Een kleine selectie voor u uit de 
nieuwe herfst/wintercollectie 
2008-2009.

Kwaliteit, comfort en design zijn de 
steekwoorden van onze nieuwe 
collectie. 

Eerst meten, dan pas passen! 
Mits de lengte- en/of breedtemaat 
goed worden toegepast, worden 
schoenen ècht comfortabel!

U bent van harte welkom in onze 
winkel of op:
 www.oudman.nl/schoenmaatmeten


